
) 1 4 

A 

RO.0002.1.2021.PD 

PROTOKÓŁ NR XXIV/2021 

Sesja Rady Gminy 

MińskMazowiecki 

w dniu 28 stycznia 2021 r. 

str. 1/11 



Protokół Nr XXIV/2021 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 28 stycznia 2021 r. 

X X I V S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
2 8 s t y c z n i a 2 0 2 1 r . , w g o d z i n a c h 1 1 : 0 0 - 1 4 : 0 0 w t r y b i e z d a l n y m n a p o d s t a w i e a r t . 1 5 z z x 
u s t a w y z d n i a 2 m a r c a 2 0 2 0 r . o z m i a n i e u s t a w y o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z z a p o b i e g a n i e m , przeciwdziałaniem i z w a l c z a n i e m C 0 V I D - 1 9 , i n n y c h chorób zakaźnych 
o r a z wywołanych n i m i s y t u a c j i k r y z y s o w y c h o r a z niektórych i n n y c h u s t a w ( D z . U . z 2 0 2 0 r . , 
p o z . 3 7 4 z e z m . ) . 

W s e s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , P a n A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , P a n Radosław L e g a t Zastępca 
Wójta, P a n i J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z G m i n y , P a n i E w a K a l a t a S k a r b n i k G m i n y , 
p r a c o w n i c y Urzędu G m i n y , d y r e k t o r z y g m i n n y c h placówek oświatowych. P a n i M a r i a 
O s t a s z e w s k a Przewodnicząca G m i n n e j K o m i s j i Rozwiązywania Problemów A l k o h o l o w y c h . 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y X X I V s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e p o d c z a s s e s j i odbywają się z a pośrednictwem tabletów 
i o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości 
s p o s o b u głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz głosowania radnych 
z X X I V sesii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością n a s e s j i 1 5 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwałenie porządku obrad sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d X X I V s e s j i 
R a d y G m i n y i zapytał, c z y są w n i o s k i l u b u w a g i d o p r o p o n o w a n e g o porządku o b r a d . 
Wójt - zgłosił w n i o s e k dotyczący wykreślenia p k t 1 1 Uchwała w sprawie przyjęcia 
„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Mińsk Mazowiecki na lata 2021-2024 
z perspektywą na lata 2025-2028" i d o d a n i a p o p k t 1 2 sześciu projektów uchwał: 
1 . Uchwala w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Dziękowizna 
i Ignaców pn. „ Dziękowizna i Ignaców - tereny inwestycyjne " 
2. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Królewiec 
pn. „Królewiec obwodnica północ" 
3. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Niedziałka 
Druga pn. „Niedziałka Druga inwestycyjna" 
4. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Stojadła 
pn. „Stojadła inwestycyjne" 
5. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Zamienię pn. 
„ Zamienię inwestycyjne " 
6. Uchwała w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli 
i do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz do klas pierwszych 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Mińsk Mazowiecki. 
P o przyjęciu z m i a n y pozostałe p k t porządku o b r a d zostaną o d p o w i e d n i o p r z e n u m e r o w a n e . 
P r o p o n o w a n a z m i a n a była p r z e d s t a w i a n a i d y s k u t o w a n a n a k o m i s j a c h , n a t o m i a s t 
wykreślenie uchwały j e s t s p o w o d o w a n e koniecznością w p r o w a d z e n i a p o p r a w e k 
d o P r o g r a m u O c h r o n y Środowiska d l a G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 1 - 2 0 2 4 
z perspektywą n a l a t a 2 0 2 5 - 2 0 2 8 " . 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku o zmiany do porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 1 radny. 
Wniosek o zmiany porządku obrad został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad ze zmianami 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 1 radny. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyiety porządek obrad; 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d s e s j i R a d y G m i n y 
4. Przyjęcie protokołu z X X I I I s e s j i R a d y G m i n y 
5. S p r a w o z d a n i e z działalności Wójta 
6. S p r a w o z d a n i e z p r a c y G m i n n e j K o m i s j i Rozwiązywania Problemów A l k o h o l o w y c h 
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7. S p r a w o z d a n i e z p r a c y R a d y G m i n y z a 2 0 2 0 r . 
8. Rozwój K u l t u r y F i z y c z n e j w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i 
9. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 1 r o k 
10. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 1 - 2 0 2 8 
11. Uchwała w s p r a w i e u s t a l e n i a n a z w u l i c w e w s i M a r i a n k a 
12. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 

p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części miejscowości 
Dziękowizna i Ignaców p n . „Dziękowizna i Ignaców - t e r e n y i n w e s t y c y j n e " 

13. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części miejscowości Królewiec 
p n . „Królewiec o b w o d n i c a północ" 

14. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części miejscowości Niedziałka 
D r u g a p n . „Niedziałka D r u g a i n w e s t y c y j n a " 

15. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części miejscowości Stojadła 
p n . „Stojadła i n w e s t y c y j n e " 

16. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części miejscowości Zamienię 
p n . „Zamienię i n w e s t y c y j n e " 

17. Uchwała w s p r a w i e określenia kryteriów n a b o r u d o p u b l i c z n y c h p r z e d s z k o l i 
i d o oddziałów p r z e d s z k o l n y c h w szkołach p o d s t a w o w y c h o r a z d o k l a s p i e r w s z y c h 
p u b l i c z n y c h szkół p o d s t a w o w y c h p r o w a d z o n y c h p r z e z Gminę Mińsk M a z o w i e c k i 

18. W o l n e w n i o s k i 
19. Zamknięcie o b r a d 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z X X I I I sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n e g o p r o j e k t u protokołu 
— u w a g n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokół zaprzyjęty. 

Punkt 5. 
Sprawozdanie z działałności Wójta 

Wójt Gminy - przedstawił s p r a w o z d a n i e z e s w o j e j działalności i z p r a c y Urzędu G m i n y . 
Radny Jakub Samborski - zapytał o wysokość s z a c o w a n y c h oszczędności wynikających 
z s z y b k i e g o ogłaszania przetargów. 
Wójt - powiedział, że n i e m a szacunków i należy zaczekać d o p o d p i s a n i a u m o w y 
z w y k o n a w c a m i . Przypomniał też, że g m i n a w c e l u p r z y s p i e s z e n i a zadań k a n a l i z a c y j n y c h 
m a zaciągać k r e d y t y , więc t r z e b a tonować e m o c j e i patrzeć n a wskaźniki p r o g n o z y 
finansowej. 
Przewodniczący Rady - zapytał o aplikację „Moja O k o l i c a " , która m a być ułatwieniem d l a 
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mieszkańców. Zapytał też o e w e n t u a l n y rozwój t e j usługi. 
Pani Sekretarz - poinformowała, że p l a n o w a n e j e s t s t o p n i o w e p o s z e r z a n i e t e j a p l i k a c j i , 
a l e w s z y s t k o będzie zależało o d z a i n t e r e s o w a n i a mieszkańców. 

Punkt 6. 
Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Pani Maria OSTASZEWSKA Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych (GKRPA) - przedstawiła s p r a w o z d a n i e z p r a c y G I C R P A . 

Punkt 7. 
Sprawozdanie z pracy Rady Gminy za 2020 r. 

Pan Sławomir KOMUDA Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji - przedstawił 
s p r a w o z d a n i e z p r a c y K o m i s j i z a 2 0 2 0 r . 
Pan Paweł LIPIŃSKI Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił s p r a w o z d a n i e 
z p r a c y K o m i s j i z a 2 0 2 0 r . 
Pani Elżbieta ROGUSKA Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu -
przedstawiła s p r a w o z d a n i e z p r a c y K o m i s j i z a 2 0 2 0 r . 
Pani Edyta GŁUCHOWSKA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
przedstawiła s p r a w o z d a n i e z p r a c y K o m i s j i z a 2 0 2 0 r . 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił s p r a w o z d a n i e 
z p r a c y R a d y G m i n y z a 2 0 2 0 r . 
Sprawozdania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 8. 
Rozwój Kultury Fizycznej w Gminie Mińsk Mazowiecki 

Wójt - przedstawił informację dotyczącą r o z w o j u k u l t u r y f i z y c z n e j w g m i n i e . Poinformował 
również o z m i a n a c h w s y s t e m i e finansowania klubów s p o r t o w y c h , w związku z z a l e c e n i a m i 
p o k o n t r o l n y m i R e g i o n a l n e j I z b y O b r a c h u n k o w e j . 

Punkt 9. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2021 rok 

Pani Skarbnik - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały. 

Radny Jakub SAMBORSKI - zapytał, c z y w y d a t k i n a inwentaryzację źródeł ciepła zostały 
zwiększone, c z y przesunięte n a 2 0 2 1 r . i j a k i j e s t łączny k o s z t t e g o z a d a n i a 
Pani Skarbnik - poinformowała, że z a d a n i e zostało a n e k s o w a n e w związku 
z n i e w y k o n a n i e m g o w 2 0 2 0 r . i środki zostały przesunięte n a t e n r o k . Łączny k o s z t z a d a n i a 
t o 1 2 1 t y s . zł, k w o t a j e s t w całości r e f u n d o w a n a p r z e z Urząd Marszałkowski. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są j e s z c z e p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2021 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I V . 2 2 0 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2021-2028 

Skarbnik - poinformowała, że j e s t t o d o s t o s o w a n i e p r o g n o z y finansowej d o z m i a n 
w budżecie i przesunięć zadań z 2 0 2 0 r . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, przeciw był 1 radny, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na łata 2021-2028 została podjęta 
Uchwała N r X X I V . 2 2 1 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Marianka 

Sekretarz - poinformowała o p r o c e d u r z e n a d a w a n i a n a z w u l i c i podziękowała p . Sołtys 
z a działania podjęte w c e l u u s t a l e n i a n a z w u l i c w M a r i a n c e . 
Radny Maciej Gałązka - również podziękował p . Sołtys i p r a c o w n i k o m Urzędu G m i n y 
z a s f i n a l i z o w a n i e s p r a w y . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Marianka została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X 1 V . 2 2 2 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 12. 
Uchwala w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Dziękowizna i Ignaców 

pn. „Dziękowizna i Ignaców - tereny inwestycyjne" 

Wicewójt - poinformował, że g m i n a p r a c u j e n a d u z y s k a n i e m terenów i n w e s t y c y j n y c h , 
szczególnie w bliskości głównych t r a s k o m u n i k a c y j n y c h . W c e l u u r u c h o m i e n i a p r o c e d u r y 
wprowadzającej t e z m i a n y p r z y g o t o w a n o pięć projektów uchwał w s p r a w i e przystąpienia 
d o sporządzenia m i e j s c o w y c h planów z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Dziękowizna i Ignaców pn. „Dziękowizna i Ignaców - tereny 
inwestycyjne" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I V . 2 2 3 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego 
części miejscowości Królewiec pn. „Królewiec obwodnica północ" 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Królewiec pn. „Królewiec obwodnica północ" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X 1 V . 2 2 4 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 14. 
Uchwala w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego 
części miejscowości Niedziałka Druga pn. „Niedziałka Druga inwestycyjna" 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Niedziałka Druga pn. „Niedziałka Druga inwestycyjna" została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I V . 2 2 5 , 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego 
części miejscowości Stojadła pn. „Stojadła inwestycyjne" 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Stojadła pn. „Stojadła inwestycyjne" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X 1 V , 2 2 6 , 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego 
części miejscowości Zamienię pn. „Zamienię inwestycyjne" 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Zamienię pn. „Zamienię inwestycyjne" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I V , 2 2 7 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwała w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli 

i do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz do klas pierwszych 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Mińsk Mazowiecki 

Sekretarz Gminy - poinformowała, że p r o j e k t uchwały był k o n s u l t o w a n y z d y r e k t o r a m i 
g m i n n y c h placówek oświatowych. Z m i a n a d o t y c z y p u n k t a c j i j e d n e g o z kryteriów n a b o r u . 
P r o p o n u j e się n i e przyznawać p k t z a d e k l a r o w a n e g o d z i n y p r z e b y w a n i a d z i e c k a w o d d z i a l e 
p r z e d s z k o l n y m . R o d z i c e , a b y zwiększyć ilość p k t d e k l a r o w a l i m a k s y m a l n y c z a s p o b y t u , 
a l e w rzeczywistości d z i e c i n i e były t y l e c z a s u w p r z e d s z k o l u . Było t o mylące, b o jeśli duża 
ilość rodziców d e k l a r u j e p o b y t d z i e c k a w p r z e d s z k o l u wynoszący 1 0 g o d z i n , t o w o r g a n i z a c j i 
r o k u s z k o l n e g o t r z e b a zapewnić pracę uwzględniającą tę informację. D e k l a r a c j e o c z a s i e 
p o b y t u d z i e c k a w p r z e d s z k o l u będą z b i e r a n e , a l e n i e będą p u n k t o w a n e . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
odgłosu. 

Uchwała w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli i do 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz do klas pierwszych 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Mińsk Mazowiecki 
została p o d j ęta j ednogłośnie. 
Uchwała N r X X 1 V . 2 2 8 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 18. 
Wolne wnioski 

Wicewójt - poinformował o postępie p r a c związanych z i n w e n t a r y z o w a n i e m źródeł ciepła. 
Przedstawił również d a n e s t a t y s t y c z n e dotyczące występowania poszczególnych źródeł 
ciepła. Poinformował też o i n w e n t a r y z a c j i b a z y a z b e s t o w e j i i m i e s z k o d l i w i a n i u a z b e s t u -
g m i n a m a c z a s d o 2 0 3 3 r . n a usunięcie odpadów a z b e s t o w y c h , o b e c n i e d o u t y l i z a c j i 
pozostało j e s z c z e o k . 8 0 % . Przechodząc d o s p r a w y g a z y f i k a c j i poinformował, 
że z i n f o r m a c j i u z y s k a n y c h o d G a z o w n i w y n i k a , że n a j l e p s z a s y t u a c j a j e s t n a o d c i n k u 
południowym G l i n i a k - H u t a Mińska - M a r i a n k a - C h m i e l e w . N a t y m z a d a n i u j e s t już 
u z y s k a n e p o z w o l e n i e n a o d c i n k i przebiegające p r z e z d r o g i g m i n n e , n a t o m i a s t o c z e k u j e się 
n a u z y s k a n i e p o z w o l e n i a n a przejście p o d drogą wojewódzką - p o z w o l e n i e w t y m z a k r e s i e 
w y d a j e W o j e w o d a . T r u d n i e j s z e a s y t u a c j a j e s t n a pozostałych o d c i n k a c h : n a k i e r u n k u 
w s c h o d n i m n i e m a p o r o z u m i e n i a z Zarządem Dróg P o w i a t o w y c h z p o w o d u obowiązujących 
g w a r a n c j i n a w y k o n a n y c h nakładkach a s f a l t o w y c h , n a k i e r u n k u północnym największy 
p r o b l e m t o p r o w a d z e n i e s i e c i g a z o w e j wzdłuż d r o g i k r a j o w e j n r 5 0 p o działkach 
p r y w a t n y c h . 

Radny Jarosław Krupski - zwrócił uwagę n a bezpieczeństwo w r u c h u d r o g o w y m 
n a skrzyżowaniu d r o g i k r a j o w e j n r 9 2 z drogą gminną biegnącą d o B u d J a n o w s k i c h , 
c z y l i u l . Akacjową. P r o f i l skrzyżowania p o w o d u j e , że k i e r o w c y wyjeżdżający o d s t r o n y 
B u d J a n o w s k i c h n a wysokości s w o j e g o w z r o k u mają barierę ochronną, która j e s t wzdłuż 
d r o g i k r a j o w e j i w z n a c z n y m s t o p n i u o g r a n i c z a p o l e w i d z e n i a . N a t y m o d c i n k u d r o g i 
k r a j o w e j j e s t o g r a n i c z e n i e prędkości d o 7 0 k m / h , a l e j e s t n o t o r y c z n i e łamane p r z e z 
kierowców. R a d n y poruszał tę sprawę p o d k o n i e c 2 0 1 9 r . w G D D K i A , a także p o d c z a s 
d e b a t y społecznej w obecności p r z e d s t a w i c i e l i P o l i c j i w Urzędzie G m i n y . Złożył też petycję 
d o Urzędu G m i n y . O d p o w i e d z i były j e d n a k wymijające i z a c h o w a w c z e i n i e satysfakcjonują 
mieszkańców. Dzień p r z e d sesją doszło d o k o l e j n e g o n i e b e z p i e c z n e g o z d a r z e n i a w t y m 
m i e j s c u , które zostało zgłoszone Wicewójtowi. R a d n y o c z e k u j e o d władz g m i n y . K o m e n d y 
P o w i a t o w e j P o l i c j i i G D D K i A wspólnej a n a l i z y i podjęcia działań poprawiających 
bezpieczeństwo w t y m m i e j s c u . D e k l a r u j e też p o m o c w p r a c a c h j a k o t z w . c z y n n i k społeczny. 
Wysłał również d o K P P o l i c j i prośbę o zwiększenie częstotliwości k o n t r o l i prędkości 
n a w s p o n m i a n y m o d c i n k u d r o g i k r a j o w e j . 

Wicewójt - potwierdził zgłoszenie j e d n e j z m i e s z k a n e k w s p r a w i e n i e b e z p i e c z n e g o 
z d a r z e n i a d r o g o w e g o . Wicewójt rozmawiał w t e j s p r a w i e z k i e r o w n i k i e m R e j o n u G D D K i A , 
który potwierdził s p o t k a n i a w t e r e n i e i r o z m o w y z Wójtem o p o p r a w i e bezpieczeństwa w 
t y m m i e j s c u . K i e r o w n i k R e j o n u G D D K i A n a r a z i e n i e w i d z i możliwości p o p r a w y 
bezpieczeństwa n a t y m krzyżowaniu, a l e obiecał, że j e s z c z e r a z z a s t a n o w i się c o zrobić w t e j 
s p r a w i e i w ciągu t y g o d n i a u d z i e l i o d p o w i e d z i . 

Radny Maciej Gałązka - podziękował Wicewójtowi z a współpracę w z a k r e s i e i n i c j a t y w y 
l o k a l n e j w Cielechowiźnie, która zyskała aprobatę. Poprosił również o p o n o w n e u p o m n i e n i e 
f i r m y świadczącej usługę z i m o w e g o u t r z y m a n i a dróg g m i n n y c h , ponieważ jakość t e j usługi 
n i e j e s t zadowalająca. Zapytał też o odbiór odpadów p o c h o d z e n i a r o l n i c z e g o -
w p o p r z e d n i m r o k u g m i n a n i e zdążyła złożyć w n i o s k u o d o f i n a n s o w a n i e t e g o z a d a n i a 
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i przypomniał, że apelował o podjęcie działań n a r o k 2 0 2 1 . 
Wicewójt - w s p r a w i e z i m o w e g o u t r z y m a n i a dróg potwierdził, że odbyło się s p o t k a n i e 
z p r z e d s t a w i c i e l a m i firm, które świadczą tę usługę. Została zwrócona u w a g a i n a l i c z o n o karę 
umowną. N a obecną c h w i l e w y d a j e się, że współpraca poprawiła się. 
Wójt - w s p r a w i e f o l i i r o l n i c z y c h poinformował, że przekazał sprawę d o p r a c o w n i k a 
m e r y t o r y c z n e g o . W o s t a t n i m c z a s i e n i e był ogłoszony żaden nabór n a d o f i n a n s o w a n i e t e j 
a k c j i . S p r a w a będzie n a bieżąco p i l o t o w a n a . 
Przewodniczący Rady Gminy - poprosił o u d z i e l e n i e i n f o r m a c j i w s p r a w i e n a r o d o w e g o 
s p i s u p o w s z e c h n e g o . 
Wójt - poinformował, że n i e m a j e s z c z e z n a n y c h w i e l u szczegółów w t e j s p r a w i e . 
Powiedział też, że s t a w k i z a pracę związaną z e s p i s e m są n i e w i e l k i e i mogą być p r o b l e m y 
z p o z y s k a n i e m rachmistrzów. R e k r u t a c j a r u s z a o d 1 l u t e g o . Przypomniał również o 
trudnościach związanych z p r z e p r o w a d z a n i e m s p i s u r o l n e g o . 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Przewodniczący R a d y G m i n y podziękował 
w s z y s t k i m z a u c z e s t n i c t w o i zakończył o b r a d y X X I V S e s j i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , 
które odbyły się w d n i u 2 8 s t y c z n i a 2 0 2 1 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł D r o b o t o w s k i 

Punkt 19. 
Zamknięcie obrad 
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